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Pozvánky a upozornění

- Nesouhlas s prodloužením termínů sjednaných nájemní smlouvou ze dne
  18. 3. 2019 se společností Accolade CZ XIV, s.r.o 
- Změna tarifů MHD od 1.1.2020 
- Souhlas s vypracováním změny projektové dokumentace na administrativní

- Souhlas se směnou pozemků se společností Wittmann Alfa s.r.o.)
  práce, na výkon SPOD a voleb do Evropského parlamentu

- Souhlas s vydáním publikace k 75. výročí konce 2. světové války

- Změna vyhlášky č. 2/2004 o místním poplatku za užívání veřejného
  prostranství a vymezení ulic ve vyhlášce

- Poskytnutí finančního příspěvku 26. ZŠ Litice na investice 50 000 Kč 

- Novela Nařízení statutárního města Plzně č.10/2013 (Parkovací řád)
- Přijetí dotace ze státního rozpočtu pro rok 2019 na výkon agendy sociální

Zpráva ze zastupitelstva dne 24. 6. 2019

- Poskytnutí dotace TJ Plzeň-Litice 170 000 Kč na provoz
- 

- Poskytnutí dotace Lutic Run na závod v částce 5 000 Kč

Pozdrav starostky

na kalendáři již máme otočeno na měsíc označený číslem devět. Znamená to, že nám 
skončily prázdniny, začal nový školní rok a děti usedly opět do školních lavic. Za chvíli 
začnou podzimní plískanice a v obchodech se bude nabízet vánoční zboží. Než tomu tak 
nastane, přečtěte si několik slov k tomu co se dělo nebo bude dít v našem obvodě. V těchto 
listech vám nabízíme přehled informací nejen těch obecních, ale i spolkových a zpráv ze 
školy, školky a sportu.          

Vážení spoluobčané,

Červnové zastupitelstvo schválilo změnu projektové dokumentace na novou 
administrativní budovu úřadu v Litickém dvoře a v nejbližší radě města bude ke schválení  
zařazení Litického dvora do evidence tkzv. brownfieldů, abychom mohli čerpat dotace na 
jeho celkovou revitalizaci.
Stavba lávky přes Radbuzu nad jezem se blíží do finále, navezení konstrukcí, které bylo 
velkým technologickým oříškem, proběhlo bez komplikací a nyní probíhají dokončovací 
práce.
Koncem června jsme měli v Liticích pouť za opravdu velkého horka a byla v trochu jiném 
formátu než v minulých letech. Z pohledu bezpečnosti a možnosti umístění autodromu - 
bouracích autíček jako nové atrakce pro děti se upravené rozmístění osvědčilo, proto 
doufáme, že takto budeme pokračovat i v dalších letech.
Velkým evergreenem je úklid odpadků po celé obci a černých skládek. Největším 
problémem je prostor pro separovaný odpad ve Veveří ulici, kam nám asi naši spoluobčané 
z Měsíční stráně vozí bio odpad a komunální odpad, který ale na tato místa rozhodně 
nepatří. Rozhodli jsme se, že toto budeme řešit ve spolupráci s odborem životního prostředí 
Magistrátu a firmou Čistá Plzeň kontrolami placení poplatků za svoz odpadu 
a informačními letáky do uvedené oblasti. .

Na začátku července a poté i srpna jsme v nočních hodinách prováděli ve spolupráci 
s vedením lomu a MO 10 ve Lhotě měření hluku v lomu. První termín byl pro zjištění .
stavu a velikosti hodnot a druhý termín měl hodnoty měření potvrdit a poté vyzkoušet, zda 
opatření, která lom provádí nasazením frekvenčního měniče na ventilátor, který dělal 
v lomu největší hluk, mělo požadovaný účinek.  Měřením se zjistilo, že záleží na počasí, .
směru větru a kumulaci ostatních hlukových zátěží. Těmi kupodivu byla i výroba 
v Doudlevcích, samozřejmě dálnice a intenzita provozu na ní, štěkání psů, přelety letadel .
a podobně. Z pohledu zákona a výpočtu hluku v průměrných hodnotách během .
sledovaného období nedochází k překračování povolených hodnot a provedením opatření, 
která lom v minulých týdnech udělal, se i měřené hodnoty snížily.  

V průběhu prázdnin jsme také řešili problémy, které vznikly s MHD v souvislosti se 
stavbou nové tramvajové trati na Borech. V některých případech nám PMDP udělaly 
během prázdnin dočasná opatření a nyní od 2. 9. 2019 upravily odjezdy podle našich 
požadavků. Stále monitorujeme přípravu nových jízdních řádů pro další změny a budeme 
v rámci technické komise řešit jejich případnou úpravu.

- Souhlas se zahájením výběrového řízení na stavbu kanalizace Klatovská
  budovu úřadu v Litickém Dvoře

   sever
- Schválení nové pracovní pozice technik – údržbář na Mo6

Zpráva ze zastupitelstva dne 9. 9. 2019

- Poskytnutí dotace Českému svazu chovatelů ZO Plzeň 6 ve výši 6 000   

- Přijetí dotace ze státního rozpočtu pro rok 2019 na výkon agendy  
  sociální práce a  na výkon SPOD 
- Souhlas s vyhláškami č. 4/2014 a 5/2015 o poplatku a nakládaní s 
  komunálním odpadem a souhlas s novelou Statutu města Plzně

  Kč na provoz

- Nesouhlas s prodloužením termínů sjednaných nájemní smlouvou 
  č.2017/006538/NS se společností Accolade CZ XIV, s.r.o 
- Přijetí zprávy finančního výboru o kontrole hospodaření Mo6

BIO odpad velkoobjemový – sběrné místo

Cihlářská ulice: září - listopad 2019 

lichá středa 15:00 - 18:00

25.09., 09.10., 23.10., 06.11.,20.11.

Zveme vás na rozjezdovou tvořivou dílničku v úterý 17.9. 
2019.

_________________________________________________________________________

_________________________________________________________________________

TVOŘIVÉ DÍLNIČKY

Každou středu od 16:00 do 18:00 probíhá v kostele sv. Petra 
a Pavla služba přímluvné modlitby za potřebné..

VE SPRÁVĚ KOINONIE JAN KŘTITEL
Od podzimu se pravidelné nedělní bohoslužby v 10:30 hodin 
přesouvají z kostela do vytápěné kaple Navštívení Panny Marie 
ve farní přístavbě. Rozpis a příp. změny lze sledovat na 
www.koinonia.cz

ŘKF LITICE

PŘÍMLUVNÁ MODLITBA

Tvořivé dílničky pro děti budou probíhat v Arše (farní přístavba) 
první úterky v měsíci od 16.00 do 18.00 hodin.

V průběhu prázdnin nám dělal na několika místech po obci problémy přívalový déšť. 
Zaplavil některé komunikace kamením, blátem, vymílal čerstvě provedené úpravy po 
výkopech u trafiky a největším problémem byla voda, která se jako potok valila ze stráně 
pod sídlištěm směrem k bývalému mlýnu. Snažíme se problémová místa čistit ručně, 
technikou + vodou splachováním, požádali jsme i o vyčištění kanálových vpustí Vodárnu 
Plzeň, ale bohužel na některých místech jde o nekonečný příběh, který je daní kopcovitému 
profilu v našem obvodu. 

Příjemné prožití babího léta a podzimního období Vám přeje  

Na dalších stránkách těchto listů si můžete přečíst ostatní informace o dění v obvodu nejen 
ze zastupitelstva, ale i spolkovou činnost a plánované akce. Novinky, aktuality a zprávy 
o případných úspěších našich spoluobčanů si také můžete přečíst na umo6.plzen.eu - .
stránkách obvodu a víte o nich dříve, než vyjde další číslo našich listů.

     
Blanka Kantová, starostka MO Plzeň6-Litice

Vodu vyvěrající pod sídlištěm jsme také 
nechali zkontrolovat Vodárnou, zda zde 
nedošlo k nějaké havárii kanalizace, ale 
bohužel kontrolou kamerami uvnitř trubek 
nic nenašli. Po opakování problému jsme 
proto využili nabídku společnosti Centrum 
výzkumu Řež, s.r.o.  která má pobočku 
v Plzni na Borských polích a v rámci .
t e s t o ván í  p r o t o t y pu  modu lá r n í h o 
manipulátoru s pásovým podvozkem, na .
kterém je umístěná kamera, sloužící pro 
vizuální inspekci, nám prostor prohlédli. 
Výsledkem použití manipulátoru ve štole, 
vytvořené vodou v problémovém místě, je zjištění, že je zde opravdu rozpadlá kanalizační 
roura a kanálová šachta, důsledkem čehož došlo k vytvoření minimálně deseti metrové .
štoly, kterou teče naakumulovaná dešťová voda mimo kanál. Materiál z průzkumu jsme 
předali Vodárně Plzeň k vyřešení havárie a Centru výzkumu děkujeme za spolupráci při 
odstraňování problému.  

Večery
s harmonikou

05. 10. Litické trio
26. 10. Duo Perla
23.  11. Honza Vondrá�ek

Výstava u příležitosti 100 let 
organizované tělovýchovy v Liticích
.
Od pondělí 16. 9. do neděle 22. 9. je v sále LD Litice 
uspořádána výstava u příležitosti 100 let organizované 
tělovýchovy v Liticích. 

Pro veřejnost:
pondělí – pátek    16.00 – 20.00 hod 
sobota                     10.00 – 18.00 hod 
neděle                     10.00 – 14.00 hod 

Všichni jsou srdečně zváni. Vstup je zdarma.

Knihovna Města Plzně
POBOČKA LITICE

(v budově školy, Přeučilova 12)
tel.: 378 038 285

OTEVÍRACÍ DOBA:
úterý 13:00 – 17:00..

PŘIPRAVUJEME JARMARK

Hledáme kreativní duše! Vyrábíte, šijete, pletete, 
malujete, drátkujete nebo jakkoli jinak tvoříte? Přijďte svá 
díla ukázat světu na Litický jarmark, který se koná

Pro detailní info a rezervaci prodejního stolečku volejte 
J. Hudečkové na tel. 774 589 905. Těšíme se! 

v sobotu 23. 11. 2019 v Liďáku. 



Blanka Kantová

Zprávy z biatlonu

Další pozitivní zprávou z našeho klubu je pokračování ve výstavbě dlouho 
očekávané klubovny. Zatím chceme díky dotaci z Plzeňského kraje, Magistrátu 
města Plzně a vlastních zdrojů postavit zakrytou hrubou stavbu přízemí budovy.

O prázdninách jsme chvíli odpočívali, ale už v polovině srpna jsme zahájili 
přípravu na vrchol letní sezony soustředěním v našem areálu v Hliništi. Vypadá 
to, že příprava byla kvalitní, protože hned nyní o víkendu v Jilemnici jsme mohli 
slavit třetí místo Jana Klosseho, první místo Jiřího Kanty a posledně jmenovaný 
má ještě akademického vícemistra republiky ve sprintu. Dále jsme brali ještě 
několik umístění v TOP 10 a dva dorostenci si vyběhli účast na MČR, které se pro 
dorost koná v Bystřici pod Hostýnem. Připojili se tak k šesti dalším, kteří již měli 
účast jistou. Žáků pojede na MČR v Břidličné celkově šest. Doufáme, že 
i z těchto závodů si nějaké medaile dovezeme.. .

Všem přispěvatelům a sponzorům biatlonu v Plzni samozřejmě děkujeme 
adoufáme v jejich přízeň i nadále. Myslíme si, že naši závodníci o biatlonu v Plzni-.

Liticích dávají svými výsledky vědět, a chtěli bychom tímto pozvat a přivítat mezi 
námi další zájemce o tento krásný a atraktivní sport.

Zprávy ze spolků a jiné informace

Zveme občany na extraligová utkání v Liticích:

  Stanislav Benda

.Mistři ČR v pozemním hokeji byli pak pozváni nejprve ke krajskému hejtmanovi 
panu Bernardovi a poté i k primátoru města Plzně panu Baxovi, kteří ocenili jejich 
úspěch a propagaci sportu v kraji a městě.

.Extraliga žen:

Po slavnostním otevření zrekonstruovaného hřiště 31. 3. a úspěšném finále 
mistrovství ČR 1. a 2. 6., kdy naši muži vybojovali titul Mistrů ČR, se náš oddíl 
zhostil pořádání ME juniorů. Byla to naše premiéra a byla úspěšná! V dopise 
prezidenta svazu pana Gina Schilderse se nešetří chválou nad organizací turnaje. 
Dokonce člen vedení EHF prohlásil, že „to byl nejlepší turnaj, kterého jsem se 
zúčastnil.“ Poděkování patří samozřejmě všem, kteří přispěli k přípravě 
i k průběhu samotného šampionátu. Je třeba říci, že to byla akce celého oddílu,od . .
benjamínků až po veterány.
.Ještě jednou díky!

14. 9. ve 14 hodin s Hostivaří, 28. 9. v 16 hodin s pražskou Bohemkou a 5. 10. 
v16 hodin s Hradcem Králové..

28. 9. ve 14 hodin s Hradcem Králové, 19. 10. v 16 hodin se Slavií Praha a 28. 10. 
sHostivaří..

Z pozemkářského kruhu

Zprávy z obvodu

Od 17.8. do 25.8. probíhal v Plzni za Plazou další ročník populární Sportmanie 
Plzeň. Kromě našich sportovců jsme letos na této akci také dostali prostor 
prezentovat náš obvod. Čtvrtek 22.8. byl tedy v rámci Sportmanie dnem 
směstským obvodem Plzeň 6. Na hlavním podiu jsme měli možnost představit .
nejen sporty a sportovní kluby, které v Liticích fungují, ale i například kulturní 
akce, které v Liticích připravujeme.

MO Plzeň 6 Litice

Sportmanie Plzeň

Pilsen senior

Senior akademie

V červnu obdrželi do schránek ti, kteří se zaregistrovali a požádali 
o doručování magazínu PILSEN SENIOR, již druhé vydání tohoto .
magazínu. Další číslo by měl Magistrát města Plzně vydat na konci měsíce 
září. Podle seznamu odběratelů budeme magazín opět doručovat přímo do 
jejich poštovních schránek. Pokud by měl zájem časopis odebírat kdokoli 
další, může se k odběru přihlásit na e-mailu hausner@plzen.eu nebo osobně 
na úřadu.

V zimních měsících, pravděpodobně od měsíce ledna, spustí městský obvod 
Plzeň 3 další ročník Plzeňské senior akademie. Již v minulém ročníku se nám 
podařilo dohodnout se s vedením MO 3 na účasti našich litických seniorů 
v tomto programu. O program je veliký zájem a kapacita je samozřejmě .
omezena. Přihlásit se do tohoto programu nebo o něm získat informace 
můžete na e-mailu hausner@plzen.eu , osobně na úřadu nebo na telefonním 
čísle 776 181 180.
.V tomto projektu spolupracují i další organizace, například nezisková organizace 
BESIP Plzeňského kraje, Bílý kruh bezpečí, Hasičský záchranný sbor Plzeňského 
kraje, Zdravotnická záchranná služba Plzeňského a Karlovarského kraje a Česká .
obchodní inspekce. Akademie je vždy zaměřena na ucelené vzdělávání seniorů 
dle aktuálního stavu kriminality na území města Plzně.

Michal Hausner, místostarosta MO Plzeň 6 Litice

Text a přílohy 

Školství v Liticích

Analýza dat z dotazníkového šetření byla zaměřená především na vyjmenování 
všech důležitých zjištění. Výsledky byly doplněné názornými grafy. V kapitole 
nazvané Interpretace a prezentace výsledků byly popsané a porovnané získané 
údaje.  

Ze získaných dat je zřejmé, že existují rozdíly v pohledu na litické školství mezi 
respondenty dělenými podle bydliště. Tyto údaje lze využít při plánovaném 
rozvoji příměstského školství. Výsledky práce jsou zajímavé také z širšího 
hlediska. Znalost názorové hladiny rodičů z Litic má význam pro práci 
odborníků na školskou problematiku při plánování a řízení rozvoje školství 
z hlediska vyšších celků. Výsledky práce byly poskytnuty samosprávě .

městského obvodu Plzeň 6 
Litice a OŠMT MMP. 
Závěry práce  poslouží 
v rozhodovacím procesu .
samosprávy obvodu, při 
rozvo j i  a  směrován í 
litického školství.

Ing. Aleš Bukovský, 
DBA,Msc.

místostarosta 
MO Plzeň 6 Litice

Pro potřeby samosprávy městského obvodu Plzeň 6 Litice proběhlo v dubnu 
letošního roku dotazníkového šetření o litickém školství. Cílem práce bylo 
jednorázové zmapování názoru rodičů, jejich potřeb a preferencí ve vztahu 
k rozvoji litického školství v městském obvodu Plzeň 6 Litice. Jednalo se .
o respondenty z 56. mateřské školy a z litické školy (26. ZŠ). K hlubšímu .
poznání názorové hladiny bylo použité dotazníkové šetření. Získaná data z 56. .
mateřské školy a rodičů žáků litické školy, byla analyzovaná a zpracovaná.

Z dotazníkového šetření vyplynulo, že o litické školství mají zájem nejenom 
občané našeho obvodu, ale také rodiče z jiných obvodů města Plzně 
a sousedních obcí. Výsledky ukázaly, že mezi rodiči je zájem o II. stupeň .
základního školství v Liticích. Tuto skutečnost podpořily další reakce 
některých rodičů vyplývající z dotazníkové šetření. Ty se k této problematice 
vyjádřili osobními připomínkami a výzvami prostřednictvím e-mailů. 

Součástí závěrečné práce o 18 stranách je také okénko do historie školství 
vobci. Vedle strohých dat a grafů vzniklých z analýzy dotazníkového šetření, .
najdete na konci práce veselý a poutavý příběh sepsaný na základě  vyprávění 
litických pamětníků. Čtenáře zavede do minulosti obce. Na rozdíl od ostatních 
obvodů města Plzně, se výuka dětí v Liticích ubírala  v dobách minulých vlastní  
cestou.  Měla složitější historii. Školství bylo v Liticích do konce II. světové 
války vícejazyčné. 
Tento argument nás přivedl na myšlenku, rozšířit práci o fejeton, který čtenáře 
s historickými souvislostmi seznámí. Děj příběhu přiblížil agrární způsob 
života v obci a vývoj litického školství. Nazývá se „S českou husou do školy“. 
Při jeho čtení si navodíte atmosféru dob minulých a připomenete dávné 
příběhy dětí školou povinné.

.Vstupenky na hokej
V letošním roce jsme se rozhodli potěšit fanoušky HC Škoda Plzeň 
a zakoupili jsme dvě permanentní vstupenky na domácí zápasy. Chtěli .
bychom mezi zájemci upřednostnit starší občany důchodového věku, ale 
vpřípadě menšího zájmu z této věkové kategorie vstupenky postoupíme .
dalším zájemcům. Vstupenky jsou ve formě jednotlivých lístků na konkrétní 
zápasy, nemusíme tedy řešit vyzvedávání a vracení přenosné karty. Hokejová 
sezona již začala, tak prosím zájemce o vstupenky na extraligu, aby se 
přihlásili na e-mailu hausner@plzen.eu , osobně na úřadu nebo na tel. čísle 
776 181 180. Při vydání vstupenek budeme zohledňovat již zmíněný věk 
a pořadí přihlášených zájemců. Chtěli bychom v případě většího zájmu .
prostřídat co nejvíce zájemců. Pokud bude zájem nižší, není vyloučené, že se 
někteří zájemci dostanou na sledování hokeje na plzeňský stadion i vícekrát 
za sezonu. Podle poptávky a zájmu občanů bychom tuto službu chtěli 
opakovat i v následujících letech.

MO Plzeň 6 Litice

Vítání prvňáků

Michal Hausner, místostarosta MO Plzeň 6 Litice

V pondělí 2. 9. jsme v naší Základní škole v Liticích přivítali nové prvňáčky. 
Vdoprovodu rodičů přišli naši noví školáci před školu, kde na ně čekali .
zástupci školy v čele s paní ředitelkou, zástupci městského obvodu a děti ze 
školní družiny, které prvňákům zahrály a zazpívaly několik písní. Po 
slavnostním uvítání vešly děti v doprovodu rodičů do třídy, kde budou trávit 
svůj první školní rok. Za obvod jsme prvňákům popřáli úspěšný start do 
školního života a samé jedničky na konci roku.

Náměstek primátora pro oblast dopravy a životního prostředí
Mgr. Michal VOZOBULE

Lávka pro pěší a cyklisty nad jezem
V polovině října 2019 bude dokončen nový úsek smíšené cyklostezky v rámci 
projektu „Greenways“. Nachází se v Plzni- Liticích v blízkosti místního 
fotbalového hřiště, nad vodní nádrží České údolí. Cyklostezka s asfaltovým 
povrchem je dlouhá 0,535 kilometru a její šířka je tři metry. V trase 
cyklostezky byla vybudována přes řeku Radbuzu nová oblouková příhradová 
ocelová lávka, která je 4,16 metru široká a 78,8 metru dlouhá. Nově 
vybudovaná trasa navazuje na svém začátku na cyklostezku vedoucí od lávky 
přes České Údolí a na svém konci se napojuje na polní zpevněnou cestu 
vedoucí od Litic, s možností pokračovat do Lhoty. Cena stavby bude 27,49 
milionu korun bez DPH. „Jsme rádi, že se i díky velmi dobré spolupráci se 
současným vedením městského obvodu podařilo postavit lávku, která bude 
sloužit nejen cyklistům, ale i pěším. To bude důležité zejména v příštím roce, 
kdy chystáme rekonstrukci mostu mezi Liticemi a Valchou. Lidé v obou 
částech města tak neztratí možnost přejít nebo projet na kole tímto směrem. 
To by mělo jednoznačně zmírnit dopady rekonstrukce mostu.“

Litická hradní slavnost
V sobotu 7. září se v areálu zříceniny hradu Schlossberg konala ,,Litická hradní 
slavnost“. MO Plzeň 6 Litice a spolek Naše Litice připravily program pro .
všechny věkové kategorie. Děti si mohly vyzkoušet střelbu fotbalovým balonem 
na bránu s měřením rychlosti letu balonu, skákací hrad a skluzavku nebo si nechat 
pomalovat obličej keltskými motivy. Pro dospělé jsme měli připravené 
komentované prohlídky hradu, posezení, ochutnávku moravských i zahraničních .
vín, výběr ze tří druhů piv a několika pokrmů a soutěž onejlepší štrůdl. Všechny .
účastníky slavnosti bavili také šermíři se svými ukázkami soubojů a hranými 
scénkami. Po několikaleté odmlce tak náš hrad znovu kulturně ožil.

Michal Hausner, místostarosta MO Plzeň 6 Litice

Poděkování patří dobrovolníkům, kteří se podíleli na přípravě akce, a našim .
hasičům za technické zajištění. Dále pak městu Plzeň za finanční podporu akce, 
radním města za osobní účast a za ceny, které věnovali do soutěže, a v neposlední 
řadě odboru sportu MMP. I přes nepřízeň počasí hradní slavnost navštívilo přes 
270 lidí a to je veliký signál pro to, abychom akci v příštích letech opakovali.
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